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Statsminister Anders Fogh Rasmussens svar på spørgsmål nr. 174 (alm. del) stillet af 

Kulturudvalget. 

 

 

 

 

Spørgsmål: 
 

»Statsministeren bedes redegøre for, hvilke ministre der siden 2001 har anbefalet be-

stemte virksomheder og/eller produkter, og i hvilke sammenhænge de pågældende mi-

nistre har gjort dette.« 

 

 

Svar: 

 
I overensstemmelse med hvad jeg tidligere har oplyst i forbindelse med mine besvarel-

ser af spørgsmål nr. 125, nr. 162 og nr. 171 stillet af samme udvalg, er jeg ikke i be-

siddelse af en opgørelse over, hvilke ministre der siden 2001 har anbefalet bestemte 

virksomheder og/eller produkter, og i hvilke sammenhænge de pågældende ministre 

har gjort dette. 

 

Jeg er således ikke stand til at redegøre for de pågældende forhold. 

 

Jeg kan til udvalgets orientering oplyse, at jeg til Folketingets Formand har sendt kopi 

af mine besvarelser af spørgsmål nr. 125, nr. 162, nr. 171 samt af nærværende besva-

relse, og at jeg nu har bedt formanden om at opfordre udvalget til at anse det pågæl-

dende emne for at være tilstrækkeligt belyst, og at sagen dermed kan betragtes som 

værende afsluttet. 

 


